
رئیس جمهوری، مسئولیت روحانیون را برای حفظ 
انقلاب و نظام اسلامی بسیار سنگین دانست و تصریح 
کرد: امروز بیش از هر زمان دیگر به وحدت نیاز داریم و 
ضروری است که روحانیت برای جامعه وحدت بخش 

باشد و امیدآفرینی کند.
به گزارش پایگاه اطلاع رس��انی ریاست جمهوری، 
حسن روحانی پنجشنبه  شب در ضیافت افطاری با 
حضور جمعی از روحانیون و ائمه جمعه و جماعات، 
اظهار داشت: امروز بیش از همیشه به اعتدال در داخل 
کش��ور و منطقه و برای وظیفه مهم معرفی اس��لام، 
نیاز داریم چرا که چشم های بسیاری به ویژه از سوی 
مسلمانانی که در نقاط مختلف و ازجمله در منطقه، 
 تحت فشار و ظلم هس��تند به ایران اسلامی دوخته 

شده است.
رئیس جمه��وری با اظه��ار خش��نودی از این که 
توفیق دیدار با روحانیونی را یافته که امروز مسئولیت 
بس��یار س��نگینی در حفظ انقلاب و نظام اس��لامی 
برعهده دارند، گفت: روحانیت ت��ا دهه های ۳۰ و ۴۰ 
مس��ئولیت های فرهنگی و اجتماعی داشت اما از آن 
سال ها مسئولیت سنگین دیگری در عرصه سیاسی 
و در حمایت از نهضت امام خمینی)ره( برعهده گرفت 
و روحانیون پشت سر امام راحل ایستادند تا نهضت به 

پیروزی رسید.
روحان��ی تصریح ک��رد: روزگاری دغدغ��ه ما این 
بود که چه کنی��م تا جوانان در مس��یر اس��تفاده از 
رادی��و و تلویزی��ون به انحراف کش��یده نش��وند، اما 
ام��روز انب��وه ش��بکه های اجتماع��ی و ماهواره ها و 
دسترس��ی به فضای مجازی، دغدغه های جدیدی 
را برای م��ا ایجاد کرده ت��ا در انتقال فرهنگ صحیح 
 اسلامی به نس��ل های جوان دچار مش��کل نشویم.
رئیس جمهوری ادام��ه داد: در کنار موج گس��ترده 
اسلام هراسی متاس��فانه باید گفت که امروز و توسط 
عده ای نیز م��وج روحانیت هراس��ی درح��ال به راه 
افتادن است و این مسئولیت روحانیون را سنگین تر 
از گذش��ته می کند.رئیس جمهوری در ادامه با بیان 
این ک��ه دولت نی��ز در ای��ن زمینه مس��ئولیت های 
سنگینی دارد و البته با ش��رایط سخت و پیچیده ای 
روبه روس��ت، خاطرنش��ان کرد: همه ش��اهد بودید 
که این دولت کار خود را در چه ش��رایط سختی آغاز 
کرد اما هم��ه تلاش های خ��ود را ب��ه کار گرفته ایم 
 تا از عمل ب��ه مس��ئولیت های خود عق��ب نمانیم.

روحانی با اشاره به مذاکرات هسته ای که تقریبا از آغاز 
به کار دولت یازدهم به صورت فشرده و جدی درحال 
انجام بوده است، گفت: قدم های بسیار مهمی در این 
زمینه به پیش برداشته ایم اما با توجه به شرایط منطقه 
و افراطی گری و خشونتی که شاهد هستیم به نام دین 
در منطقه و جهان به اس��لام ضربه می زند، همچنان 

مسئولیت های سنگینی پیش رو داریم.
رئیس جمه��وری حض��ور م��ردم و حمایت ه��ا 
و هدایت ه��ای مق��ام معظ��م رهبری را پش��توانه و 
راهگش��ای دولت در ایف��ای مس��ئولیت های خود 
عنوان و تصریح ک��رد: مقام معظم رهب��ری همواره 
در تم��ام عرصه ه��ا هدایتگ��ر و یاری گ��ر دول��ت 

بودن��د و اگر حمایت ه��ا و هدایت های ایش��ان نبود 
 قطعا آنچه امروز حاصل ش��ده اس��ت، میس��ر نبود.

روحان��ی در بخ��ش پایانی س��خنان خود ب��ا بیان 
این که هم��واره روحانیت در کنار مردم بوده اس��ت، 
خاطرنش��ان کرد: امروز نیز روحانیت باید همچنان 
در کنار مردم باش��د و از سوی دیگر وظیفه خطیری 
در دف��اع از نظ��ام و حکوم��ت اس��لامی دارد و این 
کار را برای روحانیت س��خت تر از گذش��ته می کند 
و برای عم��ل صحیح به مس��ئولیت های خ��ود در 
 این ش��رایط باید همه دست به دس��ت هم بدهیم.
در آغاز این مراسم ۴ نفر از روحانیون به ایراد سخنرانی 
پرداختند. حجت الاسلام والمسلمین مبلغی به عنوان 
اولین سخنران با بیان این که ضروری است رابطه بین 
دین و شریعت را دوباره تعریف کنیم، گفت: شریعت 
باید بسترس��از گرایش مردم به دین باشد و نه باعث 
فرار و جدایی م��ردم از دین؛ و دولت دکتر روحانی در 
شرایطی که منطقه با تعریف غلط از شریعت درگیر 
است، فرصتی مناس��ب در داخل و خارج کشور برای 
بسط اخلاق و گسترش نگاه صحیح به شریعت و دین 
است.حجت الاسلام والمسلمین جوادی آملی نیز در 
سخنانی ماه مبارک رمضان را ماه پاک داشتن صحنه 
جان و شست وش��وی عرصه عقل عنوان کرد و اظهار 
داش��ت: عالمان و فاضلان حوزه و دانش��گاه از دولت 
تدبیر و امید و اعتدال درخواس��ت دارند که فرهنگ 
رمضان را که همگان را به اعت��دال می خواند، ترویج 
کرده تا بار دیگ��ر ایران و ملت ایران ب��ر عرش ادب و 

فرهنگ در جهان تکیه زنند.
رئیس جمهوری به مسأله تعطیلی 

کنسرت های مجوزدار ورود کند
حجت الاسلام والمس��لمین ادیب سخنران بعدی 
مراس��م نیز با بیان این که دولت یازده��م به مفهوم 
دولت فراجناحی نزدیک تر از دولت های دیگر است، 

تصریح کرد: انتظار از دولت تدبیر و امید این است که 
در مس��یر رفع تنش های پیش آمده در گذشته قدم 
بردارد و برای ایجاد آشتی ملی تلاش کند و در راستای 
همدلی و همزبانی در دفاع از منافع ملی تعریفی جدید 

از چینش نیروهای سیاسی و اجتماعی سامان دهد.
وی اف��زود: جمهوری اس��لامی هدی��ه خداوند به 
ایران است و بنده از رئیس جمهوری محترم به عنوان 
مجری قانون اساسی می خواهم که در کنار حراست 
از دستاوردهای علمی و فناورانه نظام، تعریفی دوباره 
از راهکارهای چگونگی دفاع از حقوق مردم براساس 
اصول قانون اساس��ی ارای��ه دهد چرا که ش��اهد آن 
هستیم که متاسفانه براساس تعاریف و استنباط  های 
غلط گاهی حقوق مردم ضایع می شود که نمونه آن 
تعطیلی کنسرت های قانونی و مجوزدار است که این 
را نادیده گرفتن حقوق مردم و خلاف قانون اساس��ی 
می دانم. حجت الاسلام والمس��لمین طباطبایی نیز 
به عن��وان آخرین س��خنران با تأکید ب��ر این که باید 
رابطه روحانی��ت و مردم تقویت ش��ود و تقویت این 
رابطه مش��کلات زیادی را حل وفص��ل خواهد کرد، 
گفت: متاس��فانه گاهی ش��اهد غرش های جاهلانه 
به جای عمل به توصیه مقام معظم رهبری مبنی بر 
نرمش قهرمانانه هستیم و از آقای روحانی می خواهم 
پیام مرا ب��ه آقای دکتر ظریف برس��اند و به ایش��ان 
بگوید که سختی های راه و هر طعنه ای که در مسیر 
تلاش هایت��ان برای دفاع از حقوق ملت به ش��ما زده 

می شود، برای شما یک حسنه خواهد بود.
 حاشیه های دیدار رئیس جمهوری

 با ائمه جماعات در دو روایت
حجت الاس��لام حس��ین ابراهیمی عضو جامعه 
روحانیت مبارز و نماینده س��ابق مجلس در توضیح 
اتفاقات رخ داده در دیدار رئیس جمهوری با روحانیون 
و ائمه جماعات به خبرگزاری فارس گفته است: نفر 

سوم )که س��خنرانی کرد( آقایی به نام ادیب بود که 
خ��ود را طلبه ای از حوزه علمیه ق��م معرفی کرد و ما 
شناختی از وی نداشتیم. ادیب در سخنرانی خود به 
تطهیر سران فتنه و لزوم رفع حصر آنان اشاره کرد، وی 
در سخنان خود به ممنوع التصویری رئیس جمهوری 
دوران اصلاحات در جرای��د پرداخت و آن  را تجاوز به 
قانون اساسی دانست و پس از آن از سران فتنه نام برد 
و اعلام کرد که این افراد بدون محاکمه در محدودیت 
هس��تند که این هم تجاوز به قانون اساس��ی است. 
س��خنان ادیب با واکنش ش��دید جمعیت حاضر در 
ضیافت افطار روبه رو شد. پس از سخنان ادیب عده ای 
خطاب به آقای روحانی گفتند ما را این جا آورده اید تا 
جریان فتنه را تطهیر کنید؟ عده ای هم می خواستند 
جلسه را ترک کنند که با وساطت ماندند. در عین حال 
حجت الاس��لام محمدعلی آهنگران یک��ی دیگر از 
حاضران در مراس��م افطار در صفحه اینستاگرامش 
نوشت: حجت الاسلام ادیب استاد حوزه و دانشگاه به 
ممنوع التصویری آقای خاتمی و حصر بدون محاکمه 
محصورین در حضور رئیس جمهوری اعتراض کرد. در 
خلال سخنان حجت الاسلام ادیب تعداد قابل توجهی 
از علما با گفتن احسنت س��خنان او را تأیید کردند و 
از طرفی حدود هفت، هشت نفر از ائمه جمعه فریاد 
برآوردند و با ش��عار مرگ بر فتنه گ��ر و مرگ بر ضد 
ولایت فقیه جلسه برای لحظاتی به تنش کشیده شد. 
یکی از امامان جمعه ای که مقابل من نشسته بود بلند 
شد و اعلام کرد ائمه جمعه جلسه را به نشانه اعتراض 
ترک کنند اما کسی جلسه را ترک نکرد و همه جمع 
معترضین نشستند. آنچه بیش از همه باعث آرامش 
جلسه ش��د س��خنان حجت الاسلام س��یدمهدی 
طباطبایی بود که به شعاردهندگان تذکر داد: به جای 
غرش کردن و شعار دادن به فکر آبروی اسلام باشید و 

به داد اسلام برسید. 

گپروی خط خبر

بهراهافتادنموجروحانیتهراسی
روحانی در ضیافت افطار با جمعی از روحانیون و ائمه جمعه: 

   اعتراض چند تن از حضار به سخنرانی یکی از روحانیون در حضور رئیس جمهوری

امیر محبیان، تحلیلگر مس��ائل سیاس��ی در گفت وگو با سایت ندای 
ایرانیان جریان احمدی نژاد را جریانی دانس��ت که دیگ��ر مورد اعتماد 

حاکمیت  نیست. 
این فعال سیاسی در خصوص کیفیت رابطه میان اصولگرایان و محمود 
احمدی نژاد گفت: »اصولگرایان اکنون س��عی می کنن��د فاصله خود را 
با احمدی نژاد حفظ کنند. چرا که دیگر طیف احمدی نژاد مورد اعتماد 
حاکمیت نیس��ت اما اصولگرایان از نظر احمدی نژاد یکپارچه نیستند؛ 
برداشت من این است که اصولگرایان س��نتی از نظر احمدی نژاد تاریخ 
انقضای شان گذشته بود و توانایی مواجه شدن با مسائل سیاسی را ندارند، 
با توجه به ذهنیت احمدی نژاد فکر می کنم او اصولگرایان سنتی را بازی 
خورده  هاشمی می داند؛ جریان ایثارگران و رهپویان را هم الان قبول ندارد 
و آنها را حیران میان حداد و قالیباف می داند؛ پایداری ها را لازم می داند به 
شرطی که به او اقتدا کنند و نه آیت الله مصباح! نقطه حساسیت آنها یعنی 
مشایی را فعلا به پرده  غیب می فرستد تا بهانه ای نباشد؛ به دست محصولی 
و... پایداری را اداره می کند و با شعارهای تند پایداری اصولگرایان سنتی 

حاشیه نشین و ایثارگران را منفعل!«
امی��ر محبیان در ادام��ه حضور جری��ان احمدی ن��ژاد در انتخابات را 
منتفی دانسته و گفت: »مش��کل احمدی نژاد در انتخابات آتی در وهله 
نخست، در س��طوح بالای حاکمیت است. حاکمیت اعتمادش نه تنها از 

احمدی نژاد بلکه از طیف احمدی نژاد سلب شده است. به صحبت های 
اخیر احمدی نژاد دقت کنید که دائما درحال ارسال سیگنال به سطوح 
بالای حاکمیت است تا اعتماد را بازس��ازی کند. از ویترین خارج کردن 
مشایی هم در این راستاست. هر چند دیگر طیف احمدی نژاد مورد اعتماد 

حاکمیت نیست با طرد کردن هم این اعتماد بازسازی نمی شود.«

محبیان در ادامه در تحلیل آینده احتمالی جریان احمدی نژاد گفت: 
»آینده احمدی نژاد به فاکتورهای متعددی بستگی دارد. بخشی از آن به 
فعالیت های او و تیمش بستگی دارد ولی بخش مهمی هم به ناتوانی های 
دولت روحانی در عمل به وعده هایش وابس��ته اس��ت. با وجود همه این 
مس��ائل فکر نمی کنم حاکمیت دیگر به طیف احمدی نژاد اعتماد کند. 

احمدی نژادی ها دیگر مورد اعتماد نظام نیستند«. 
محبیان در ادامه در پاسخ به سوالی درباره چرایی حرکت احمدی نژاد به 
سمت مشایی و رحیمی در زمان انتخابات و روی گرداندن از اصولگرایان، 
گفت: »احمدی نژاد هیچگاه متکی به احزاب نبود. از گذشته تا به امروز 
پایگاه قوی در میان فعالان سیاسی نداشته است. در زمان انتخابات هم 
به گمانم احمدی نژاد تحلیلی اشتباه از میزان انعطاف نظام داشت. هنوز 
هم تحلیلش غلط است. او فکر می کرد نظام در برابر اصلاح طلبان یا فردی 
مثل روحانی که اشبه الناس به  هاشمی دانسته می شد؛ چاره ای جز اتکا 
به او ندارد. او اشتباه می کرد؛ سیستم، روحانی »قابل پیش بینی« را به او 
که قابل پیش بینی نبود، ترجیح داد. روحانی بخشی از یک پروژه بزرگ 
بود که نظام قرار بود آن را برای س��اماندهی آینده اجرا کند، احمدی نژاد 
دیگر امتحان خود را پس داده و مردود ش��ده بود. در مقدمات این پروژه 
احمدی نژاد هیچ نقشی نداشت. این نقش توسط فردی چون روحانی قابل 

اجرا بود، نه احمدی نژاد«. 

امیر محبیان: 

جریان احمدی نژاد   دیگر مورد اعتماد حاکمیت نیست
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فعال سیاسی اصلاح طلب: 

جوضیافتافطاررئیسجمهوریصمیمی
بود،میخواهندحاشیهسازیکنند

گ�روه سیاس�ی| در 
پای��ان هفت��ه گذش��ته 
افط��ار  ضیاف��ت 
رئیس جمه��وری ب��رای 
اح��زاب سیاس��ی و ائمه 
جماع��ات و روحانی��ون 
خبرساز ش��د. مراسمی 

که حالا تعدادی از ش��رکت کنندگان اصولگرای 
در این دو همایش گفته اند  برخ��ی از حضار در 
اعتراض به یک سخنرانی جلس��ه را ترک کرده 
یا می خواس��ته اند ترک کنند. نجفقلی حبیبی، 
فعال سیاس��ی اصلاح طلب که در ضیافت افطار 
رئیس جمه��وری با احزاب سیاس��ی ش��رکت 
کرده اس��ت، می گوید برخلاف آنچه تعدادی از 
رسانه های خاص قصد القای آن را دارند، مراسم 
کاملا دوستانه و در فضایی صمیمی برگزار شده و 
اگر هم چندنفری جلسه را ترک کرده اند آن قدر 
مهم نبوده که به نظر سایر افراد بیاید. او می گوید 
در مورد آقای مصباحی مقدم من دیدم او جلسه 
را ترک کرد، اما واقعا فکر می کردم کاری برایش 
پیش آمده که جلسه را ترک می کند نه این که به 
موضوعی اعتراض دارد. غلامرضا مصباحی مقدم، 
عضو جامعه روحانیت مبارز بعدا گفته بود که در 
اعتراض به سخنان غلامحسین کرباسچی جلسه 

را ترک کرده است.
برخ�ی از ش�رکت کنندگان در ضیافت 
افطار رئیس جمهوری با احزاب سیاسی یا 
ائمه جماعات از بروز تش�نج و اعتراض در 
مراس�م خبر داده اند. شما در مراسم افطار 
رئیس جمهوری با احزاب سیاس�ی حضور 
داش�تید. فکر می کنی�د چرا تع�دادی از 
رس�انه ها تلاش می کنند نشان بدهند این 
دو مراس�م نتوانسته اس�ت همدلی میان 

احزاب و شخصیت ها را افزایش بدهد؟ 
فکر می کنم اتفاقا جلس��ه احزاب سیاسی با 
رئیس جمهوری خیلی هم خوب برگزار ش��د، 
هرچند باید به یاد داش��ته باش��یم که پیش از 
اینها مقدمات این همنش��ینی در جلسه خانه 
احزاب چیده شده و بسیاری از اختلافات میان 
دو جریان اصلاح طلب و اصولگرا بر س��ر مسأله 
خانه احزاب حل وفصل ش��د. این اقدامی که در 
افط��اری رئیس جمهوری انجام ش��د هم اقدام 
بزرگی بود. حالا این که می گویند دو یا س��ه نفر 
جلسه را ترک کرده اند به نظر من اتفاق مهمی 
رخ نداده و نباید این موض��وع را بزرگ کرد. به 
نظر من بزرگ کردن موضوع خواست خود آن 

افراد است. 
برخی از افراد ش�رکت کننده در مراسم 
افطار ائم�ه جمعه و جماع�ات بروز چنین 
اعتراضات�ی را گ�زارش کرده ان�د و حتی 
گفته اند جلس�ه برای لحظاتی به تش�نج 
کش�یده ش�د. ش�ما روایت�ی دراین باره 

نشنیده اید؟
 اصل قضیه را نمی توان با اعتراض دو یا س��ه 
نفر زیر س��وال ب��رد. به  هرحال ش��ما هرکاری 
انجام بدهید دو یا سه نفر همواره به آن اعتراض 
دارن��د و نمی توان ای��ن اعتراض��ات را به عموم 
شرکت کنندگان گسترش داد حتی به کار بردن 
لفظ تش��نج را هم برای چنین مواردی درست 

نمی دانم.
یعن�ی فکر می کنی�د می خواهند اندک 
اعتراضات فردی انجام شده در این مراسم 

را بزرگ نمایی کنند؟
در آن مراس��م ضیاف��ت رئیس جمه��وری با 
احزاب سیاسی من حضور داشتم. آقای توکلی 
بود، آقای غفوری فرد بود. من این دوس��تان را 
دیدم و اتفاقا بعد از افطار با برخی از اصولگرایان 
خوش وبش ه��م کردی��م. این ج��و اعتراض و 
تش��نجی که در برخی از رس��انه ها ب��ه دنبال 
س��اختن آن هس��تند اصلا وجود نداشت. حالا 
یک نفر هم احتمالا کار داشته و از جلسه خارج 
شده بعد آمده و چنین مصاحبه ای انجام داده. 

به نظر من اینها ملاک نیست.
گفت وگوه�ا و فضای مراس�م را چگونه 

توصیف می کنید؟ دوستانه یا سرد؟
کاملا دوستانه بود. من حتی با برخی از اینها 
روبوس��ی کردم. مش��کلی وجود نداشت. حتی 
احساس نمی کردم که زمانی اختلافاتی میان ما 
وجود داشته که البته نداشته و اندکی اختلاف 
س��لیقه داش��ته ایم که می توانی��م آن اختلاف 

سلیقه را حفظ کنیم و به هم احترام بگذاریم.

رئیس سازمان بازرسی کل کشور: 

پروندهفساد108میلیاردتومانی
مدیرعاملیکبانکدرحالرسیدگیاست

رئیس سازمان بازرسی کل کشور گفت: در حال 
حاضر مشغول رس��یدگی به پرونده فساد بانکی 
مربوط به درآمد 1۰8 میلیارد تومانی یکی از مدیر 

عاملان بانک های کشور هستیم.
به گ��زارش ایرنا، ناص��ر س��راج در برنامه تیتر 
امشب شبکه خبر با بیان این که سازمان بازرسی 
کل کش��ور حق ورود به همه امور مالی و حقوقی 
س��ازمان ها و دس��تگاه های تاب��ع و تم��ام دفاتر 
زیرمجموعه آنها را دارد، افزود: این سازمان مصر 
است تا ساختمان فساد را در کشور از پایه برچیند. 
سراج با بیان این که ضرردهی بیمه های کشور 
فوق العاده بالاست گفت: اساسا در سیستم بیمه ای 
کشور مشکلی وجود ندارد، اگر موردی هم هست 
 از دس��ت درازی مدی��ران آن حاصل می ش��ود. 
وی به جعلی بودن 77 مورد ضمانتنامه گمرکی 
به مبلغ ده ها میلیارد تومان اش��اره ک��رد و افزود: 
گمرک به تازگی با الکترونیکی ک��ردن ورودی و 
خروجی های دفاترش سعی به کمک در نظارت و 

بازرسی بر امور واردات و صادرات کشور دارد. 
سراج خاطرنش��ان کرد: اکثر واردات کشور از 
مبادی غیرقانونی صورت می گیرد که این واردات 
غیررس��می به بدنه تولید داخلی آس��یب جدی 

می رساند.
وی با اشاره به این که این سازمان از نظر کیفیت 
نظارت در  سال جاری رتبه 8 را از سازمان نظارت و 
بازرسی جهانی کسب کرده است، گفت: برای از 
بین بردن فساد برای تمام کشورها نمی توان یک 

نسخه تجویز کرد.
س��راج با بیان این که امس��ال بیش از 2۴ هزار 
و 9۴8 هش��دار ب��ه ادارات دولت��ی درخصوص 
عملکردهای فسادآمیز داده شده است، گفت: اگر 
هشدارهای سازمان بازرسی به ثمر نشیند، حتما 
با متخلفان امور برخورد خواهیم کرد و برای فرد 
خاطی حدود 9۰ روز حبس در نظر گرفته خواهد 

شد.
وی درب��اره پرونده س��ه هزار میلی��اردی هم 
افزود: در قس��مت اول ای��ن پرونده ک��ه دادنامه 
آن ح��دود ش��ش هزار ب��رگ اس��ت، ۳2 نفر از 
متخلفان این پرونده محاکمه ش��دند و تا به حال 
حکم یک��ی از این ۳2 نفر هم اجرا ش��ده اس��ت 
 و قس��مت دوم پرونده ه��م در حال اجراس��ت. 
ناصر س��راج درباره رس��یدگی به پرونده مهدی  
هاش��می هم افزود: به دلیل آن که در این پرونده 
من به عنوان یک فرد حقوقی معرفی ش��ده بودم 
نمی توانس��تم قضاوت ای��ن پرون��ده را برعهده 
بگیرم زیرا کسی که اظهارنظری در پرونده انجام 
می دهد اجازه قضاوت را ندارد و قاضی باید یک فرد 

بی طرف باشد. 
 وی در مورد رس��یدگی به تخل��ف حق الوکاله
۳2 میلیاردی یکی از ادارات ه��م افزود: تاکنون 
برخی از عوامل این پرونده دس��تگیر شده اند که 

متاسفانه یکی از آنها هم استاد دانشگاه است. 
س��راج درباره احکام متخلفان این پرونده هم 
گفت: ب��رای نفر اول 18 س��ال حب��س و بیش از 
1۴ میلیارد توم��ان جزای نق��دی در نظر گرفته 
ش��ده، برای نفر دوم که مدیرکل دفترخانه ثبت 
اسناد است ۴65 میلیون تومان جزای نقدی و رد 
۴65 میلیون تومان و ش��لاق در نظر گرفته شده 

است. 
وی با بیان این که زمین خ��واری، کوهخواری 
و دریاخ��واری در کش��ور رون��د کن��دی به خود 
گرفته اس��ت، افزود: در ایران 165 میلیون هکتار 
زمین وجود دارد که ح��دود 1۴۰ میلیون هکتار 
یعنی 85 درص��د از آن متعلق به دولت اس��ت و 
بیشتر زمین خواری ها هم در همه این 85 درصد 
صورت می گیرد که البته دولت عزم جدی دارد تا 
زمین خواران را محاکمه کند و به جزایشان برساند. 
وی افزود: در حوزه مالیاتی کش��ور مش��کلات 
جدی وجود دارد که امید اس��ت با ورود سازمان 
نظارت و بازرس��ی کل کش��ور به این حوزه، برای 
فراره��ای مالیاتی ک��ه تاکنون ص��ورت گرفته 

رسیدگی های مثبتی به عمل آید. 
وی در بیان دس��تاوردهای س��ازمان بازرسی 
کل کش��ور در زمین��ه حوزه مالیات��ی هم گفت: 
در این رس��یدگی ها ش��رکتی شناس��ایی شده 
اس��ت که از  س��ال 86 ت��ا 92 ح��دود 29۳ هزار 
 میلی��ارد ریال ف��رار مالیاتی داش��ته اس��ت که 
 درحال حاضر مورد بررس��ی و رس��یدگی است. 
سراج افزود: امس��ال حدود 9 و نیم میلیارد ریال 
چک وصول نشده داش��تیم که بعد از ورود ما به 

پرونده 7 و نیم میلیارد ریال آن وصول شده است.


